
Zgodnie z zawiadomieniem Przewodniczącego Rady Gminy w Klimontowie 
XX sesja Rady Gminy odbędzie się 25 października 2012 roku (czwartek) o godzinie 
10.00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klimontowie.

Protokół Nr XX/12
Rady Gminy w Klimontowie

odbytej 25 października 2012 roku

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klimontowie.
Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 14.00.
Obradom  sesji  przewodniczył  Pan  Radny  Jan  Rębacz  –  Przewodniczący  Rady 
Gminy.
W sesji  uczestniczyli:  radni,  Pan  Adam Przybylski  – Zastępca  Wójta,  Pan  Piotr 
Lipiński – Sekretarz Gminy, Anna Sobolewska – Skarbnik Gminy, Krzysztof Sajecki 
podinspektor Urzędu Gminy.
Na  sesji  podjęto  uchwały:  XX/172/12,  XX/173/12,  XX/174/12,  XX/175/12, 
XX/176/12, XX/177/12, XX/178/12. Uchwały podjęto w trybie jawnym w trybie art. 
14 ustawy o samorządzie gminnym.
Protokołowała – Sylwia Burczyńska.

Do punktu 1 i 2 porządku obrad sesji
Pan Przewodniczący Jan Rębacz, prowadzący obrady sesji – Otworzył obrady XX 
sesji Rady Gminy w Klimontowie, przywitał Radę Gminy, Zastępce Wójta Gminy, 
Sekretarza Gminy. Poinformował iż na sesji obecni są wszyscy Radni co oznacza że 
tym  samym obrady  będą  prawomocne.  Poinformował,  że  sesja  zwołana  jest  na 
wniosek Wójta Gminy. Poinformował, że będą jeszcze sprawy do omówienia poza 
tymi, które są w porządku obrad. Przeczytał obecnym porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad sesji.

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  złożenia  skargi   na  Decyzję  Samorządowego 

Kolegium  Odwoławczego  w  Kielcach  do  Wojewódzkiego  Sądu 
Administracyjnego w Kielcach.

6. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych.
7. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2012 r.
8. Wprowadzenie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 

Klimontów na lata 2012 – 2023.
9.  Rozpatrzenie wniosku o usunięcie naruszonego prawa.
10. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Klimontów na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
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okręgu wyborczym.
11. Sprawy majątkowe.
12. Zakończenie obrad sesji.

Pan Przewodniczący Jan Rębacz - Poinformował o prośbie Wójta o wprowadzenie 
na  pkt  6  dwie  uchwały,  jedna  to   wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie 
uchylenia uchwały nr XIX/161/12 Rady Gminy w Klimontowie z dnia 28 września 
2012 r. w sprawie poparcia działań Wójta Gminy dotyczących dofinansowania zadań 
„Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  2012 –  2015  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój” i zabezpieczenie środków finansowych. Oraz 
w  tym  samym  punkcie  rozpatrzenie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy 
Klimontów  do  realizacji  zadania  z  „Narodowego  Programu  Przebudowy  dróg 
Lokalnych 2012 – 2015 – Etap II Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”.
Zapytał kto jest za wprowadzeniem punktu 6 w wymienionej treści – za – 15, punkt 
wprowadzony jednogłośnie. Przeczytał nowy porządek obrad.

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  złożenia  skargi   na  Decyzję  Samorządowego 

Kolegium  Odwoławczego  w  Kielcach  do  Wojewódzkiego  Sądu 
Administracyjnego w Kielcach.

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XIX/161/12 Rady Gminy w 
Klimontowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie poparcia działań  Wójta 
Gminy  dotyczących  dofinansowania  zadań  „Narodowego  Programu 
Przebudowy  Dróg  Lokalnych  2012  –  2015  –  Etap  II  Bezpieczeństwo-
Dostępność-Rozwój” i  zabezpieczenie środków finansowych, oraz  podjęcie 
uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Klimontów do realizacji  zadania z 
„Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2012 – 2015 – Etap II 
Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”.

7. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych.
8. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2012 r.
9. Wprowadzenie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 

Klimontów na lata 2012 – 2023.
10. Rozpatrzenie wniosku o usunięcie naruszonego prawa.
11. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Klimontów na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu wyborczym.

12. Sprawy majątkowe.
13. Zakończenie obrad sesji.
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Zapytał kto jest  za przyjęciem nowego porządku obrad: za – 15, porządek został 
przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 3 porządku obrad sesji
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz - Zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu. 
Z powodu braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji: 
za  –  13,  przeciw  –  0,  wstrzymało  się  –  0,  tyle  obecnych  było  osób  na  sali  w 
momencie głosowania. 

Do punktu 4 porządku obrad sesji
Interpelacje i wnioski Radnych.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Kwapińskiemu.
Pan Radny  Kwapiński  – Złożył  wniosek  o  opracowanie  koncepcji  ilościowej  i 
jakościowej  dostaw  wody  dla  sołectwa  Klimontów  w  związku  z  zagrożeniem 
bakteriologicznym ujęcia w Górkach.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Pani Radnej Gajewskiej.
Pani Radna Gajewska –  Poprosiła w imieniu mieszkańców o gaszenie świateł na 
Orliku oraz na stadionie Klimontowianki gdy nie ma tam zajęć.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Lipcowi.
Pan  Radny  Lipiec  – Poprosił  o  realizację  funduszu  sołeckiego  Płaczkowic, 
Ułanowic,  Pokrzywianki.  Podziękował  za  zamówienie  przystanków.  Poprosił  o 
założenie płytek w świetlicy w Pokrzywiance.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Frejlichowi. 
Pan Radny Frejlich –  Poprosił  o naprawę dróg: do Pani Judy, do Pana Króla, o 
interwencję  w  sprawie  drogi  po  gwarancji.  Poprosił  o  dowóz  dzieci  do  szkoły. 
Poprosił o interwencje w związku z zasypaniem drogi i zasianiem trawy. Poprosił o 
wykorzystanie funduszu sołeckiego. Zaproponował zakładanie skrzynek na wioskach 
do których wrzuci się np. 20 zł i będzie świeciło się światło. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Lipcowi. 
Pan Radny Lipiec – Poprosił o montaż lamp przy świetlicy w Pokrzywiance. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Boryckiemu.
Pan Radny Borycki - Poprosił Wójta o wstawienie okien, gdyż stare już wylatują. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Kozłowi.
Pan Radny Kozioł –  Poprosił o kamień do Dziewkowa, do Zakrzowa z funduszu 
sołeckiego. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Kaweckiemu.
Pan Radny Kawecki – Poprosił o samochód z kamieniem na drogę. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Szelągowi.
Pan Radny Szeląg –  Poinformował ze był w Londynie gdzie zachwyciło go to że 
potrafią  tam  wykorzystać  biznes  turystyczny.  Powiedział  ze  żałuje  ze  my  nie 
potrafimy. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Panu Radnemu Pawlikowi. 
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Pan Radny Pawlik –  Powiedział ze 8 lutego został złożony wniosek do Komisji 
Alkoholowej  o zakup sprzętu  do świetlicy,  został  zaakceptowany i  zaopiniowany 
pozytywnie  ale  nie  został  do  tej  pory  zrealizowany. Poprosił  o  realizację  tego 
wniosku. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Zapytał czy chce ktoś jeszcze zabrać głos. 

Do punktu 5 porządku obrad sesji
Podjęcie uchwały w sprawie złożenia skargi  na Decyzję Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego w Kielcach do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o słowa wyjaśnienia do tej uchwały od 
Zastępcy Wójta Adama Przybylskiego. 
Zastępca  Wójta  Adam  Przybylski  –  Poinformował  o  piśmie  od  Pana 
Xxxxxxxxxxxxxx,  który  żądał  informacji  dotyczących  wynagrodzeń osób  nie 
będących  osobami  publicznymi,  nie  udzielono  tych  informacji,  Sąd  orzekł  że 
powinno się, ale władze nie zgadzają z tą decyzją dlatego to odwołanie. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Szelągowi.
Pan Radny Szeląg –  Nie zgadza się  na złożenie odwołanie,  chce by informacje 
zostały przekazane do wnioskującego. 
Zastępca Wójta Adam Przybylski – Powiedział, że obowiązek publikacji zarobków 
nie  dotyczy  pracowników  szeregowych,  i  pracownik  nie  wyraża  zgodny  na 
publikacje jego zarobków.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Oddał  głos  Sekretarzowi  Gminy  Piotrowi 
Lipińskiemu. 
Sekretarz Gminy Piotr Lipi ński – Wyjaśnił ze ustawa wskazuję jakie informacje są 
w katalogu jawnych. Ponadto poinformował że pracownik nie życzy sobie ujawniania 
tych  danych,  więc  jako  pracodawcy  trzeba  to  uszanować,  by  nie  ponosić 
odpowiedzialności za złamanie praw pracowniczych. 
Pan Radny Szeląg – Poinformował że nie rozumie dlaczego Sąd nakazuje, a władze 
nie chcą słuchać wyroku. Powiedział ze przyznawanie nagród powinno być jawne. 
Zastępca Wójta Adam Przybylski – Powiedział że są wątpliwości i dlatego będzie 
składane odwołanie.  
Pani Skarbnik Anna Sobolewska – Powiedziała, że była też inna sprawa, dotycząca 
udostępnienia zarobków wszystkich pracowników, Sąd orzekł by udostępnić  tylko 
pracowników  funkcyjnych,  kierowników  jednostek,  Skarbnika,  Sekretarza,  a 
pozostali pracownicy objęci są ochroną danych osobowych. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Frejlichowi. 
Pan  Radny  Frejlich  –  Zapytał  o  paragraf  z  uchwały  „Wójt  może  ustalać 
pełnomocników procesowych” czy będzie to prawnik na którego znów będzie trzeba 
płacić. Powiedział, ze nie zgadza się na płacenie za prawnika w tej sprawie. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Przeczytał uchwałę w sprawie wniesienia skargi 
do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Kielcach  na  decyzję 
SKO.IN90/3229/88/2012 Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach.
Pan Radny Frejlich – Zapytał czy Pan Buczek korzystał pracując z urlopu.
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Pani Skarbnik Anna Sobolewska – Odpowiedziała, że tak. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Zapytał  kto  jest  za  przyjęciem  uchwały 
NrXX/172/12  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 
Administracyjnego  w  Kielcach  na  decyzję  SKO.IN-90/3229/88/2012 
Samorządowego  Kolegium  Odwoławczego  w  Kielcach  –  za  -  13,  przeciw  -1, 
wstrzymał się – 1. uchwała został podjęta (uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu).

Do punktu 6 porządku obrad 
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  nr  XIX/161/12  Rady  Gminy  w 
Klimontowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie poparcia działań Wójta Gminy 
dotyczących  dofinansowania  zadań  „Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg 
Lokalnych  2012  –  2015  –  Etap  II  Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”  i 
zabezpieczenie  środków  finansowych,  oraz   podjęcie  uchwały  w  sprawie 
przystąpienia  Gminy Klimontów do  realizacji  zadania  z  „Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych 2012 – 2015 – Etap II Bezpieczeństwo-Dostępność-
Rozwój”. 
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Przeczytał  uchwałę  w  sprawie uchylenia 
uchwały nr XIX/161/12 Rady Gminy w Klimontowie z dnia 28 września 2012 r. w 
sprawie  poparcia  działań  Wójta  Gminy  dotyczących  dofinansowania  zadań 
„Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  2012 –  2015  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”  i  zabezpieczenie  środków  finansowych, 
zapytał kto jest za przyjęciem uchwały Nr XX/173/12  w sprawie uchylenia uchwały 
nr XIX/161/12 Rady Gminy w Klimontowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie 
poparcia  działań  Wójta  Gminy  dotyczących  dofinansowania  zadań  „Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych  2012 –  2015 – Etap II  Bezpieczeństwo-
Dostępność-Rozwój”  i  zabezpieczenie  środków finansowych  –  za  –  15,  uchwała 
została podjęta jednogłośnie (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
Przeczytał uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Klimontów do realizacji zadania 
z  „Narodowego  Programu  Przebudowy  dróg  Lokalnych  2012  –  2015  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”,  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem uchwały  Nr 
XX/174/12  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Klimontów  do  realizacji  zadania  z 
„Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg  Lokalnych  2012 –  2015  –  Etap  II 
Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”  -  za  –  15,  uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Do punktu 7 porządku obrad sesji
Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poprosił  o  zabranie  głosu  Zastępce  Wójta 
Adama Przybylskiego.  
Zastępca  Wójta  Adam  Przybylski  –  Poinformował  o  przekazaniu  oświadczeń 
majątkowych  osób  funkcyjnych  do  Urzędu Skarbowego  w Sandomierzu,  nie  ma 
jeszcze uwag odnośnie tych oświadczeń. 
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Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poinformował że nie ma jeszcze opinii odnośnie 
oświadczeń majątkowych radnych. 

Do punktu 8 porządku obrad sesji
Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2012 r.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o wyjaśnienia Panią Skarbnik. 
Skarbnik Anna Sobolewska –  Poinformowała że wprowadzone zostaną zmiany w 
załączniku nr 1 - zmiana dochodów, w załączniku nr 2 - zmiana wydatków, załącznik 
nr 4 – zadania inwestycji rocznych, załącznik nr 5 – wydatki na programy  i projekty 
realizowane  ze  środków  pochodzących  z  budżetu  Unii  Europejskiej,  dochody  i 
wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej, załącznik nr 
12 – dotacje podmiotowe. 
W załączniku nr 1 – zwiększa się dochody bieżące w całości o kwotę 243 940,00 zł, 
to  dochody w dziale  010,  rozdziale  010  95  §  210,  dotacja  celowa otrzymana z 
budżetu państwa za zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 
dla  rolników.  Otrzymana  została  decyzja  od  Wojewody Świętokrzyskiego, 
zwiększenie po dochodach 170 682,00 zł, taka samo kwota po stronie wydatków. 
Gospodarka mieszkaniowa – dział 700, rozdział 700 05, § 097 wpływy z różnych 
dochodów – 4 560,00 zł – jest to odszkodowanie za uszkodzenie figurki w Pęchowie 
– po stronie dochodów i po stronie wydatków. Administracja publiczna wpływy z 
rożnych dochodów, w dziale 750, 750 23 kwota 5 000,00 zł, pozostała działalność w 
administracji publicznej, wpływy z różnych dochodów, to refundacja za osoby z grup 
interwencyjnych  i  robót  publicznych  –  13  600,00  zł  w  związku  z  zamiarem 
zatrudnienia jeszcze 3 osób w ramach grupy interwencyjnej i 3 osób w ramach robót 
publicznych  i  będzie  to  kwota  zwrócona  z  Urzędu  Pracy.  Różne  rozliczenia, 
pozostałe odsetki – od lokat i środków zgromadzonych na rachunku bankowym – 
5000,00 zł, oświata i wychowanie dział 801, 801 04 – wpływy z różnych dochodów – 
30 000,00 zł - to za uczęszczania za dzieci z obcych gmin do naszych  przedszkoli 
(W Konarach, u sióstr zakonnych i w Goźlicach) Lipnik zalegał nam kwotę ponad 20 
000,00 zł, edukacyjna opieka wychowawcza, dotacje celowe otrzymane z budżetu 
państwa na podstawie decyzji Wojewody Świętokrzyskiego na wyprawki szkolne dla 
uczniów, kwota 15 098,00 zł taka sama kwota będzie po wydatkach.
Wydatki: dotacje podmiotowe, w związku z pismem otrzymanym z ZEASu okazało 
się że brakuje na Stowarzyszenia, na Zgromadzenie Sióstr Zakonnych – przedszkole 
w Klimontowie – kwota 34 300,00 zł,  robiąc budżet  myśleliśmy że mniej  dzieci 
będzie  chodziło  do  przedszkola,  jest  więcej  więc  brak  trzeba  uzupełnić. 
Stowarzyszenie  Wsi  Konary  Szkoła  Podstawowa  –  brakuje  14  900,00  zł.  
Stowarzyszenie ziemia Goźlicko Ossolińska Szkoła w Goźlicach brakuje 8 000,00 zł. 
Stowarzyszenie  Ziemia  Goźlicko  Ossolińska  Przedszkole  w  Goźlicach  brakuje 
8200,00 zł, Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Konary, przedszkole w Konarach – brakuje
10 200,00 zł, Zgromadzenie Sióstr Zakonnych 34 300,00 zł, Stowarzyszenie Nasze 
Dziedzictwo Ossolin  Szkoła Podstawowa w Ossolinie – tu było zabezpieczonych 
więcej,  więc  zmniejszenie  o  5  000,00  zł.  S  Stowarzyszenie  Nasze  Dziedzictwo 
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Ossolin oddział przedszkolny w Ossolinie, zwiększenie o 3 200,00 zł – daje to ogólną 
kwotę ponad 70 000,00 zł. 
Pan Radny Szeląg – Powiedział, ze nie podoba mu się dopłacanie do stowarzyszeń, 
po to zostały jego zdaniem one założone by do szkół im przekazanym nie dokładać. 
Skarbnik Anna Sobolewska – Odpowiedziała że z przepisów wynika ze gmina musi 
dotować. 
Pan Radny Szeląg –  Zapytał czy są jakieś umowy określające co zobowiązuje się 
robić Gmina.
Skarbnik  Anna  Sobolewska  –  Odpowiedziała  że  dotacja  celowa  może  być 
przekazana  na  dofinansowanie  realizacji  zadań  szkoły  lub  placówki  w  zakresie 
kształcenia, wychowania i opieki, dotacje mogą być wykorzystywane wyłącznie na 
pokrycie wydatków bieżących szkoły lub placówki. 
Zastępca Wójta Adam Przybylski  – Powiedział  że Gmina dostaje  subwencję,  i 
może  ją  dać  do  szkół  jako  dotację.  Poinformował,  że  wymierne  oszczędności 
wynikające z przekazania szkół stowarzyszeniom widoczne będą najszybciej za rok. 
Pan Radny Frejlich – Powiedział, że źle była prowadzona polityka finansowa, bo 
nie  była przygotowywana szkoła wcześniej do przekazania, tylko przez wakacje były 
robione wszystkie remonty. 
Pan  Radny  Borycki  – Powiedział,  ze  przykładem  dobrze  działającej  szkoły 
Stowarzyszeniowej są Konary i zaprosił radnych do oglądania szkoły. 
Pan Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Podsumował,  ze  szkoły  prowadzone są  na 
pewno  tańsze  gdyż  nie  działa  tam  karta  nauczyciela.  Stwierdziła  że  szkoła  w 
Olbierzowicach nie miała racji bytu, gdyż było by tam tylko 19 uczniów, natomiast 
budynek po szkole jest ogromny. 
Skarbnik  Anna  Sobolewska  – Rozpoczęła  omawianie  załącznika  nr  7  – 
administracja  rządowa  –  wprowadzona  dotacja  170  682,00  zł  za  zwrot  podatku 
akcyzowego. Załącznik nr 5 – pkt. 8 – Remont i wyposażenie świetlicy wiejskiej 
szansą  na rozwój społeczno kulturowy mieszkańców wsi  Grabina – zmniejszenie 
wydatków 25  000,00  zł  w  §427  9.  Zadania  inwestycyjne  roczne  w  2012  roku, 
wprowadzenie punktów 30-37, wiaty przystankowe, zakup i montaż, realizowane w 
ramach funduszu sołeckiego. 
Pan  Radny  Kwapiński  – Powiedział  że  robienie  audytu  energetycznego  było 
bezcelowym wydatkiem.
Pani Radna Gajewska – Zgodziła się z opinią Radnego Kwapińskiego. 
Skarbnik Anna Sobolewska –  Rozpoczęła omawianie załącznika nr 2 – wydatki, 
2000,00 zł więcej dla Izb Rolniczych, 010 - 010 95 pozostała działalność 170 682,00 
zł  wydatki  na  zakup  materiałów,  opłaty,  składki,  wynagrodzenia  osobowe 
pracowników,  składki  na  ubezpieczenie  społeczne,  składki  na  fundusz  pracy. 
Gospodarka mieszkaniowa dział  700, rozdział  700 05, zakup usług remontowych 
§427 zwiększenie o 11 000,00 zł – wymiana okien w ośrodku zdrowia w Goźlicach, 
§44 30 różne opłaty i składki zmniejszenie o 2 000,00 zł, działalność usługowa, plany 
zagospodarowania przestrzennego - zdjęcie 20 000,00 zł  bo zostały oszczędności. 
Administracja publiczna, wynagrodzenia pracowników zmniejszenie o 11 241,00 zł, 
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zakup usług pozostałych  -  zwiększenie o 5 000,00 zł,  usługi  telekomunikacyjne 
zwiększenie  o  1  000,00  zł,  pozostała  działalność,  wynagrodzenia  pracowników, 
składki  na  ubezpieczenia,  składki  na  fundusz  pracy, zakup  usług  pozostałych 
zwiększenie  o  19  541,00,  to  jest  grupa  interwencyjna  i  roboty  publiczne. 
Bezpieczeństwo  publiczne  i  ochrona  przeciwpożarowa  OSP  –  składki  na 
ubezpieczenie społeczne zmniejszenie o 2 000,00 zł, zakup energii  zwiększenie o 
5000,00  zł,  zakup  usług  pozostałych  zwiększenie  o  2  000,00  zł,  obsługa  długu 
publicznego – zmniejszenie o kwotę 26 000,00 zł. Oświata i wychowanie dział 801 
01 dotacje podmiotowe z budżetu dla stowarzyszeń, w szkołach o kwotę 17 900,00 
zł, w punktach przedszkolnych i przedszkolach 55 900,00 zł. Dowożenie uczniów do 
szkół 801 801 13 §4 300 zakup usług pozostałych zwiększenie o 8 000,00 zł. W 
zespole obsługi ekonomiczno administracyjnych szkół brak na wynagrodzenia kwota 
5000,00  zł,  składki  na  ubezpieczenie  społeczne  500,00  zł  i  zakup  materiałów  i 
wyposażenia.  W Pomocy społecznej  zmniejszenie  wynagrodzeń  pracowniczych  o 
2100,00 zł i składek na ubezpieczenie społeczne o 1212,00 zł, usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne zwiększenie wynagrodzeń o 10 900,00 zł i składek na ubezpieczenie 
społeczne o 1212,00 zł, pozostała działalność, świadczenia społeczne, zmniejszenie o 
kwotę  13  800,00  zł.  Edukacyjna  opieka  wychowawcza  świetlice  szkolne 
zmniejszenie o 1 000,00 zł, pomoc materialna dla uczniów na stypendia  zwiększenie 
1229 zł i inne formy pomocy dla uczniów, wyprawka szkolna zwiększenie o 15098zł, 
gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska,  zakup  materiałów  zmniejszenie  o 
11000,00 zł, kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zakup usług remontowych 
zwiększenie w § 427 0, 16 500,00 zł, a zmniejszenie z 9 – zakup usług remontowych 
25000,00 zł. Pozostała działalność, wynagrodzenia bezosobowe i zakup materiałów i 
wyposażenia kwota 4560, to jest remont figurki przydrożnej w Pęchowie. Ogółem 
dochody jak i wydatki zwiększają się o kwotę 243 940,00 zł. Za tymi zmianami idą 
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Zmiany w uchwale dotyczącej budżetu 
wprowadzone  są  do  WPF  gdyż  wynikają  ze  zmian  w  budżecie  jak  i  również 
wynikające  z  zmian  wprowadzonych  Zarządzeniami  Wójta  Gminy  Klimontów. 
Dochody i wydatki większe o kwotę 250 387,00 zł.  
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Zapytał  czy  ktoś  ma  pytania  do  zmian  w 
budżecie. 
Pan Radny Kwapiński – Zapytał czego dotyczą usługi remontowe przy GOKu. 
Skarbnik Anna Sobolewska – Odpowiedziała, że usług remontowych w Grabinie. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o przeczytanie uchwały Pana Radnego 
Piotra Lipca Przewodniczącego Komisji  w sprawie zmian w budżecie  gminy na 
2012 r. 
Pan Radny Piotr Lipiec – Odczytał uchwałę w sprawie zmian w budżecie  gminy na 
2012 r. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Zapytał  kto  jest  za przyjęciem uchwały Nr 
XX/175/12 w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2012 r. - za – 15, uchwała podjęta 
została jednogłośnie (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
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Do punktu 9 porządku obrad sesji
Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na 
lata 2012 – 2023.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o przeczytanie uchwały Pana Radnego 
Piotra  Lipca  Przewodniczącego  Komisji   w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2012 – 2023.
Pan Radny Piotr Lipiec – Odczytał uchwałę w sprawie  wprowadzenia zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2012 – 2023.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Zapytał  kto  jest  za przyjęciem uchwały Nr 
XX/176/12 w sprawie  wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy  Klimontów  na  lata  2012  –  2023  -  za  –  15,  uchwała  podjęta  została 
jednogłośnie (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Do punktu 10 porządku obrad sesji
Rozpatrzenie wniosku o usunięcie naruszonego prawa.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poinformował  że Wniosek  o  usunięcie 
naruszonego  prawa  od  Pana  X.  Xxxxxxxxxxxxx został  przesłany  do  Komisji 
Rewizyjnej celem zbadania. Komisja zbadała sprawę, ma stanowisko w tej sprawie. 
Poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  powiadomienie  Rady  ze 
stanowiskiem Komisji  Rewizyjnej.  Poinformował  że  nie  ma  zwierzchnictwa  nad 
Wójtem Gminy w ramach prawa pracy. 
Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Kwapiński  Mirosław – Odczytał  protokół 
Komisji  Rewizyjnej.  Opinia  Komisji  Rewizyjnej  -  jednogłośnie  wskazuje 
bezzasadność złożenia wniosku we wszystkich jego punktach. Komisja nie znalazła 
żadnych  znamion  naruszenia  przepisów  prawnych.  Komisja  poprosiła  również  o 
wprowadzenie procedury między kadrową, a podatkami w której będzie jasno widać 
kto za co odpowiada. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Podziękował za zapoznanie z wypracowanym 
stanowiskiem  Komisji  Rewizyjnej.  Poinformował,  że  wniosek  ten  był  wysłany 
również  przez autora do RIO oraz do Prokuratury w Sandomierzu,  RIO odesłało 
wniosek  o  usunięcie  naruszonego  prawa  do  Przewodniczącego  zgodnie  z 
właściwością.  Poinformował, ze prokuratura również wszczęła postępowanie, i że 
będzie przesłuchiwany  w tej sprawie. Ponadto powiedział, że pracownicy Urzędu też 
byli przesłuchiwani w tej sprawie. Oznajmił że termin udzielenia odpowiedzi został 
przedłożony. Zapytał czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. 
Pan Radny Szeląg – Jest  zbulwersowany tym,  że jedni  wiedzą,  a on nie wie o 
nagrodach Wójta. Chce jawności wszystkiego. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poinformował o kompetencjach jakie miał w 
zakresie prawa pracy.
Pan  Radny  Borycki  –  Poprosił  by  jak  nie  ma  głównego  Wójta,  ktoś  był  w 
zastępstwie i przyjmował w jego imieniu. 
Pan  Radny  Kwapiński  –  Popiera  stanowisko  Pana  Boryckiego  i  dodaje  że 
Kierownicy powinni mieć większe kompetencje decyzyjne. 
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Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Przeczytał  końcową  sekwencje  z  protokołu 
Komisji  rewizyjnej w sprawie wniosku o usunięcie naruszonego prawa. „Komisja 
Rewizyjna  działając  na  podstawie  pisemnego  wniosku  Przewodniczącego  Rady 
Gminy  w  Klimontowie  do  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie zbadania  sprawy  i 
przygotowania  opinii  dla  Rady  Gminy  znak  RG.0004.33.2012  po  rozpoznaniu  i 
opisano  w  protokole  kolejno  poszczególnych  spraw  informuje  Radę  Gminy  w 
Klimontowie, że w żadnej ze zgłoszonych spraw nie stwierdziła faktu naruszenia 
obowiązujących przepisów prawnych. Tym samym Komisja Rewizyjna wskazuje na 
bezzasadność zgłoszonego wniosku o usunięcie naruszonego prawa z dnia 4.10.2012 
we wszystkich punktach wniosku.” 
Zapytał kto jest za uznaniem takiego stanowiska Rady Gminy – za – 11, przeciw – 0, 
wstrzymało się – 4. 
Poinformował  jeszcze  o  piśmie  Pana  Xxxxxxxxxx które  zostało  adresowane  do 
Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej, w kopercie adresowanej do Rady Gminy, 
zostało to pismo odesłane do Pani Dyrektor gdyż  uznane zostało że pismo trafiło 
omyłkowo, kolejne otrzymane pismo poinformowało nas że pismo jest również do 
Rady Gminy, z treści wynikało że prosi o udzielenie informacji publicznej również 
Radę Gminy w Klimontowie, Wójta Gminy, o stanowisko Komisji Rewizyjnej, oraz 
Komisji Spraw Społecznych. Zgodnie z ustaleniami z poprzedniej sesji przygotowane 
zostało wspólne stanowisko Rady Gminy. Poprosił o odczytanie odpowiedzi Panią 
Radną Gajewską. 
Pani Radna Gajewska – Odczytała odpowiedz na wniosek o udzielenie informacji 
publicznej ( pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Zapytał  czy  radni  zgadzają  się  z  takim 
stanowiskiem w przedmiotowej sprawie. Za – 14, tyle osób było obecnych na sali. 
Skarbnik Gminy Anna Sobolewska – poinformowała o jeszcze jednym wniosku o 
udzielenie informacji publicznej ws. szkoły w Goźlicach. Powiedziała że informacja 
została udzielona Panu  Xxxxxxxxxx, ale odpowiedz ta która otrzymał nie jest dla 
niego wystarczająca. Pani Skarbnik nie zna innej odpowiedzi poza tą  jaka została 
wysłana.

Do punktu 11 porządku obrad
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Klimontów  na  okręgi  wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym.
Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Poinformowała  o  zmianach  w  kodeksie 
wyborczym,  co  wpłynęło  na  konieczność  podjęcia  dzisiaj  uchwały  w  sprawie 
podziału  na  okręgi  wyborcze.  Poinformował  o  pozytywnej  opinii  w  sprawie 
zrobionego podziału Komisarza Wyborczego. Odczytał Opinię (stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). Poinformował,  że jest  Pracownik,  Krzysztof  Sajecki  który 
odpowie na pytania. 
Zastępca Wójta Adam Przybylski – Poinformował,  że ta uchwała była głównym 
powodem  zwołania  sesji  gdyż  trzeba  podjąć  tą  uchwałę  do  1  listopada. 
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Poinformował, ze pracownikami szkolonymi w zakresie tej uchwały była Elżbieta 
Mazur oraz Krzysztof Sajecki. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Kozłowi.
Pan Radny Kozioł – Powiedział że w jednym okręgu jest więcej osób a w drugim 
mniej i nie podoba mu się nowy podział. Zapytał dlaczego tak zostało podzielone.
Pan Krzysztof Sajecki Pracownik Urzędu Gminy - Poinformował że podział miał 
być dokonany w oparciu o liczbę mieszkańców, o wskaźniki i o to czy miejscowości 
z sobą sąsiadują a łączenie sołectw nie sąsiadujących ze sobą jest odstępstwem od 
zasady,  i  jest  to  możliwe  do  praktykowania  tylko  wtedy gdy nie  da  się  inaczej. 
Poinformował  że  podział  został  zrobiony  zgodnie  z  wskaźnikami  oraz  tak  by 
sołectwa z sobą sąsiadowały.
Pan Radny Frejlich – Nie podoba mu się odłączenie Rybnicy. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Lipcowi. 
Pan Radny Lipiec – Nie zgada się z tym, że nie zostały tu użyte wyjątki od reguły w 
przepisach i nie zostały połączone sołectwa z sobą nie sąsiadujące. Nie podoba mu 
się  nowy  podział.  Wolałby  by  pozostały  stare  okręgi  wyborcze.  Poprosił  o 
przegłosowanie wniosku by okręgi pozostały stare. 
Pan Krzysztof  Sajecki  Pracownik  Urzędu Gminy –  Odpowiedział,  że nie  jest 
możliwe  by  pozostał  stary  podział  gdyż  nie  spełnia  podstawowego  warunku  - 
sąsiedztwa sołectw.
Pan Radny Kawecki – Przypomniał, że zabiegał o to by zmienić okręgi wyborcze 
bo był podział niezgodny z prawem. Uważa ze stało się to co powinno się stać.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Zapytał Pana Sajeckiego czy jest obowiązek 
konsultacji  społecznej  tej  uchwały.  Czy  tylko  konsultacja  Wójta  z  Komisarzem 
projektu uchwały.
Pan Krzysztof  Sajecki  Pracownik Urzędu Gminy –  Odpowiedział,  ze nikt  nie 
wspominał o konsultacjach społecznych na szkoleniach.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Oddał głos Radnemu Lipcowi. 
Pan  Radny  Lipiec  –  Poinformował  o  wnioskach  Komisji:  że  projekt  uchwały 
powinien być  poprzedzony konsultacjami społecznymi oraz konsultacjami  z Radą 
Gminy, i że komisja nie rozumie, że kilku pracowników decyduje o okręgach w całej 
gminie,  wnioskuje o zmianę  mandatów tylko w tych okręgach w których nie są 
okręgi jednomandatowe. Poprosił by ten wniosek poddał pod głosowanie. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Odpowiedział, że na dzień dzisiejszy może być 
tylko  przedstawiona  uchwała  przygotowana przez  Wójta  bo  jest  ona pozytywnie 
zaopiniowana  przez  Komisarza. Przypomniał  ze  na  uchwałę  przysługuje  prawo 
wniesienia skargi do komisarza Wyborczego w Kielcach II.
Pan Radny Lipiec – Powtórzył że nie podoba mu się nowy podział.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Przeczytał uchwałę Nr XX/177/12 w sprawie 
podziału Gminy Klimontów na okręgi wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz 
liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu  wyborczym,  poddał  ją  pod 
głosowanie – za – 11, przeciw – 4, wstrzymało się – 0. Uchwała została podjęta.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Ogłosił 10 minutową przerwę. 
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Wznowienie obrad.

Do punktu 12 porządku obrad
Sprawy majątkowe.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poinformował: w związku z mieszkaniami w 
blokach, że zostały złożone podania przez 2 osoby, z prośbą  by przełożyć  termin 
wykupu mieszkania by zdążyli załatwić sprawy związane z kredytem. Wójta decyzją 
termin został ustalony do dnia 22 listopada br. 
Zapytał kto jest za przesunięciem terminu – za – 14, tyle osób było na sali. 
Powiedział  o  zamiarze  sprzedaży  działek  budowlanych  w  Górkach,  oraz  o 
podniesieniu ceny przez Wójta z 16,50 na 50 zł/m² w związku ze zbyt niską kwotą 
wyceny. Powiedział o ostatniej działce która zostanie wykreślona z projektu uchwały 
gdyż są względem niej inne plany. 
Zastępca Wójta Adam Przybylski – Poinformował, iż decyzja o sprzedaży zapadła 
ponieważ  jest  na  naszym  rynku  nieruchomości,  brak  działek  budowlanych,  a 
omawiany teren jest uzbrojony.
Pani Radna Gajewska – Powiedziała, że  na zebraniu wiejskim mieszkańcy nie byli 
przeciwni sprzedaży liczą jednakże na jakąś inwestycje w zamian za sprzedaż. 
Pan  Radny  Frejlich  –  Odniósł  się  do  tych  działek,  radząc  by  działki  były 
sprzedawane po kolei, a nie wg uznania kupujących.  
Zastępca  Wójta  Adam  Przybylski  –  Powiedział,że  działki  będą  do  zabudowy 
bliźniaczej. 
Pan Radny Szeląg –  Uważa, że nie zarobi się na sprzedaży działek na wsi bo nie 
będzie chętnych i scalić, sprzedać to w jednym kawałku. 
Pan Radny Frejlich – Powiedział ze koszty podziału działek, doprowadzenia drogi 
będą wysokie i może się to nie opłacać Gminie.
Zastępca Wójta Adam Przybylski  –  Powiedział że są  zmiany, gdyż  ludzie chcą 
mieszkać  w Klimontowie i   bliżej  centrum. Starając się  dać  możliwość.  Ponadto 
powiedział o obowiązku zapewnienia do budżetu dochodów ze sprzedaży. 
Pan Radny Szeląg – Uważa że to zły pomysł. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poddał  pod głosowanie  złożoną  propozycję 
wprowadzenia kwoty minimalnej 50,00 zł za m² w uchwale,  głosowanie – za – 11, 
przeciw – 2, wstrzymało się – 2.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poddał pod głosowanie wykreślenie ostatniej 
działki 300/13 z projektu uchwały, głosowanie – za – 11, przeciw – 2, wstrzymało się 
– 2.
Pan Radny Szeląg –  Zaproponował by ten wniosek był wyłączony z głosowania. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Przeczytał uchwałę Nr XX/178/12 w sprawie 
zbycia nieruchomości gruntowych, poddał ją pod głosowanie – za – 13, przeciw – 2. 
Uchwała została podjęta. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poinformował o kolejnej sprawie majątkowej 
będącej przedmiotem obrad, w sprawie zbycia działki w Olbierzowicach, przeczytał 
projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia  nieruchomości  gruntowej,  poddał  ją  pod 
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głosowanie – za – 5, przeciw – 5, wstrzymało się 3. Uchwała została odrzucona.  
Pan Radny Szeląg – Postawił wniosek by tą działkę powiązać ze szkoła i sprzedać to 
razem. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz –  Poinformował ze więcej spraw majątkowych 
nie ma. 
W związku z nową ustawą śmieciową poinformował o konieczności w najbliższym 
czasie  uchwalenia  regulaminu  w  sprawie  częstotliwości  wywozu  śmieci. 
Symulowana kwota to 7,00 zł od osoby za wywóz 2 razy w miesiącu, a 5,00 zł za 
wywóz raz w miesiącu od osoby.

Korespondencja:
1. Pismo  wspólnoty  gruntowej  w  Klimontowie  o  przejęcie  działek  na 

przedłużenie ul. Partyzantów.

Pan Radny Kwapiński -  Zabrał głos ws tego pisma, powiedział że nie ma żadnej 
drogi publicznej prowadzącej do zalewu przy lesie, powiedział o pracach podjętych 
przy drodze. 
Pan  Radny  Frejlich  – Powiedział,  ze  przejmując  drogę  będziemy  zmuszeni 
wyasfaltować ją jako drogę już gminną. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poinformował, że pismo zostanie przekazana na 
Komisje i będzie decyzja na przyszłej sesji. 

2. Pismo OSP Krobielice -  w sprawie zabezpieczenia kwoty 50 000,00 zł na 
zakup samochodu w budżecie na 2013 rok.

Poinformował,  że  pismo  zostanie  przekazana  na  Komisje  i  będzie  decyzja  na 
przyszłej sesji.

3. Pismo Pana Xxxxxxxxxxxxx o udostępnienie części informacji publicznych do 
wniosku z lipca.

Pan  Przewodniczący  Jan  Rębacz  –  Zapytał  dlaczego  nie  została  udzielona 
odpowiedź na pismo z lipca.
Zastępca Wójta Adam Przybylski – Odpowiedział, że uzyskana odpowiedź nie jest 
dla wnioskująca wystarczająca.
Pan  Radny  Kwapiński  –  Zabrał  głos  w  sprawie  samochodu  gaśniczego  dla 
Krobielic, poprosił by została ta prośba w przyszłorocznym budżecie uwzględniona. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Poprosił o odpowiedzi na wnioski i interpelacje.
Zastępca  Wójta  Adam  Przybylski  – Odpowiedział  na  wniosek  Radnego 
Kwapińskiego ws alternatywnych źródeł wody: powiedział o możliwości podłączenia 
do źródła w Wiązownicy, z tym że cena była by o dużo wyższa gdyż bardzo dużo 
wody ubywa z instalacji nie wiadomo gdzie, wspomniał o opcji uzdatniania wody z 
Koprzywianki - Odpowiedział na wniosek Pani Radnej Gajewskiej – Orlik, stadion, 
powiedział,  ze  może tak  być  ze  czasem zapomina  się  go  wyłączyć,  i  ponownie 
zgłosimy tą sprawę, poinformował ze 5 lat Orlik jest darmowy, w sprawie realizacji 
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funduszu sołeckiego poinformował, ze prace realizacyjne funduszu trwają cały czas i 
że nie da się wszystkiego zrobić naraz. W sprawie płytek zapewnił że zapyta czy da 
się  to  zrealizować,  natomiast  zapytał  dlaczego chce się  grodzić  budynku świetlic 
które mają być ogólnie dostępne dla społeczeństwa, powiedział, ze materiał na drogi 
jest  sukcesywnie  dowożony,  w  sprawie  odpowiedzi  na  prośbę  Pana  Radnego 
Frejlicha w związku z dowozem dzieci to zapewnił że sprawdzi czy da się coś w tej 
kwestii zrobić, odpowiedział na Prośbę Pana Przewodniczącego Rębacza w sprawie 
lampy na Julianowie powiedział ze będzie to wkrótce zrobione, w sprawie okna w 
remizie  to  sprawdzi  czy  da  się  to  zrealizować,  w  związku  z  prośbą  Radnego 
Kaweckiego to przekaże sprawę   Panu Kiliańskiego do. W sprawie wniosku Pana 
Radnego Pawlika powiedział ze porozmawia o sprawie z Panią Choiną, i że skoro 
była już decyzja to będzie ona zrealizowana. 
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Podziękował za udzielone odpowiedzi. 
Pan Radny Kwapiński  –  Zapytał  czy nie można ucywilizować  tego handlu pod 
cmentarzem w związku ze zbliżającym się 1 listopada.
Zastępca  Wójta  Adam  Przybylski  –  Zapytał  Pana  Kwapińskiego  czy  jako 
przedstawiciel  serwitutów  nie  mógłby  zaproponować  by  działka  przy  cmentarzu 
została przekazana i by tam mógł odbywać się handel przed świętem zmarłych. 
Pan  Radny  Frejlich  - Zaproponował  by  handlujących  przenieść  na  działkę  za 
cmentarzem, tam gdzie jest parking. 

Do punktu 13 porządku obrad
Zakończenie obrad sesji.
Pan Przewodniczący Jan Rębacz – Podziękował za udział i zamknął XX sesję Rady 
Gminy w Klimontowie. 

Protokołowała:                                                                   Przewodniczył:
Sylwia Burczyńska Jan Rębacz
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